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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 14. února 2014 od 18:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz,  Luděk Pažout,  Miroslav Liška,  Miloslav Götz,  Milan Franc, Ing.  Jiří  Kříž,  Mgr.  Jana
Runkasová, Miroslava Mervová

Nepřítomni: František Vrátný

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Miroslava Mervová a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Policie ČR – informace o činnosti

2. Rozpočet obce na rok 2014 a rozpočtový výhled na období 2015 - 2016

3. Dotace spolkům na činnost v roce 2014

4. Žádost autodopravce o výjimku ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t

5. Delegování zástupce obce na valnou hromadu FVS, a.s.

6. Rozpočtová opatření 2014 a kontrola rozpočtových opatření 2013

7. Povodňový plán obce

8. PÖYRY – Smědá, Višňová, revitalizace koryta – žádost o stanovisko vlastníka pozemku

9. Různé:

 Informace o chodu OÚ

 Inventarizace majetku obce

 Směrnice o provozování soukromého vozidla pro plnění pracovních úkolů pro rok 2014

 Dodatek k rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih pro rok 2014

 Oprava mostů M5 a M7

10. Diskuse

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl  přijat.

K     bodu programu č. 1 – Policie ČR – informace o činnosti:  
Starosta přivítal  pověřeného vedoucího obvodního oddělení  Policie ČR nadporučíka Josefa Kepra a předal  mu
slovo, aby občany seznámil s informacemi o činnosti Policie za uplynulý rok.
Nadpor. Josef Kepr – dohodli jsme se s panem starostou, že bychom měli jednou za rok objet zastupitelstva obcí,
kde bychom vás seznámili s naší činností a popřípadě dali prostor i vašim otázkám. Začnu tedy s informacemi o
objemu práce.  V  roce  2013 jsme evidovali  420  trestných  činů (v roce  2012  jich  bylo  430),  objasnili  jsme  211
trestných činů a objasněnost je 50,23 %. Zhruba 40 – 60 % si táhneme a máme je otevřeny na oddělení, jedná se
například  o  výživné,  podezřelé  osoby,  stopy  po  vloupání  bez  pachatele  a  podobně.  Evidovali  jsme  přes  1300
přestupků,  kde  je  nárůst  přestupků  polských  občanů.  Zároveň  evidujeme  jednací  čísla,  kde  se  jedná  o  různé
spolupráce,  předvedení,  výslechy,  prevence  s policií  Záwidov  a  Bogatynia.  Personální  stav  máme ve  Frýdlantě
stabilizovaný,  20  policistů,  kolega  Josef  Hrdina  je  můj  zástupce  a  já  jsem  pověřený  vedoucí.  Máme  jednu
administrativní pracovnici. K dispozici máme 4 auta. Díky spolupráci města Frýdlant s Městskou Policií z Liberce je
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tu o 6 policistů více a my máme možnost být v pohraničí. Chci vám poděkovat za spolupráci, i když od vás moc
telefonátů nemáme, proto vás vyzývám, buďte ostražití a všímaví. Když se vám něco nebude líbit nebo uvidíte něco
podezřelého, zavolejte a my přijedeme. Ve dne slouží 6 lidí, na noc zůstává jedna dvoučlenná hlídka. V případě
potřeby hned volejte policii,  ne starostu. Ještě jednou Vás vyzývám, abyste byli  všímaví a pomohli nám zlepšit
situaci v pohraničí. Kunratice mají na starosti okrskáři Martin Vrátný a Jakub Farský. Personální situace je taková,
jaká je, u nás už více policistů nebude. Jen jedna paní by se nám měla vrátit z mateřské a bude nás 21.
V 18:07 hodin příchod zastupitele pana Františka Vrátného – od této chvíle hlasuje 9 zastupitelů.
Starosta – my si uvědomujeme, že jsme v pohraničí,  spolupráce s policií  je výborná, jsem rád, že se vše, co se
nahlásí, řeší, nejvíc kriminalitu pociťují kolegové z AGROFANDY, nedávno jsme chytili zloděje, kteří ukradli vrata.
Díky tomu, že zavolal všímavý spoluobčan, byli tito zloději do půl hodiny chyceni a vrata zajištěna.
Nadpor.  Josef  Kepr –  určitě  si  myslíte,  že  by tu hlídky měli  být  vidět  víc,  ale  my vám můžeme dát jen  10 %
hlídkového času, protože máme na starosti velké území. U vás je celkem klid, pastviny je těžké uhlídat všude -
spolupracujeme s obcí. Někdy je možné, že 2-3 dny tu hlídku neuvidíte.
Starosta – poděkoval za informace.

ZO po projednání bere podané informace na vědomí.

K     bodu programu č. 2 –     Rozpočet obce na rok 2014:  
Starosta  seznámil  zastupitelstvo  s informacemi  k návrhu  rozpočtu  obce  na  rok  2014.  Pracovní  schůzka
zastupitelstva k návrhu rozpočtu proběhla 24. 01. 2014 a návrh byl zveřejněn od 27. 01. do 12. 02. 2014 na ÚD i na
webu obce. K dnešnímu dni k návrhu nedorazily žádné připomínky ani od spoluobčanů ani od zastupitelů.
Starosta – Návrh vychází ze skutečnosti r. 2013 a je opět sestaven v konzervativním duchu, je lepší počítat s málem.
Budeme-li půjčovat z FRB, kde je ke dnešku zůstatek cca 282 tisíc, budeme schvalovat schodkový rozpočet podle
toho,  kolik  se  rozhodneme  půjčit.  Navrhuji  280  tisíc.  Zároveň  s rozpočtem  budeme  schvalovat  aktualizaci
rozpočtového výhledu, protože nám to ukládá zákon o rozpočtových pravidlech.
Luděk Pažout – začalo se mluvit o půjčkách z fondu rozvoje bydlení. Jsem pro to poptat se, vyhlásit kolo a peníze
půjčit. Máme i peníze z let minulých a chtěli jsme hřiště a síťování pozemků. Můžeme se o tom bavit teď před
schválením rozpočtu, nebo v půlce roku udělat rozpočtové opatření, abychom rozpočet doplnili.
Starosta – bylo by asi lepší udělat to rozpočtovým opatřením, abychom zbytečně nevázali peníze.
Miroslav Liška – jsem pro to, aby se půjčovalo, a když tam peníze jsou, tak je půjčit.
Mgr. Jana Runkasová – se splácením není problém?
Starosta – půjčky jsou spláceny, jak mají být.
Luděk Pažout – ať se peníze půjčují, není problém.
František Vrátný – je možné jednotlivé položky rozpočtu konkretizovat. Chybí mi tady příjem z lesa. Budeme letos
těžit dřevo?
Starosta – těžit se bude a budeme dřevo prodávat.
František Vrátný – mýtní těžba?
Miloslav Götz – o mýtní těžbě jsme se bavili a pro další zastupitelstvo bychom něco připravili.
František Vrátný – cena dřeva je poměrně vysoko, cena je lepší, než bývala.
Miloslav Götz – my vezmeme mapy a podle toho se určí kubíky, máme u Totexu, u Heřmanic a to je asi vše.
František Vrátný – minimálně 5 hektarů lesa.
Miloslav Götz – 5 hektarů už to dávno není, něco je vytěženo, mýťáky jsou jen u Heřmanic a Totexu, na Klingru.
Starosta – s příjmy z těžby jsou také spojené náklady na zalesnění.
František Vrátný – v příjmové části rozpočtu se nepromítá těžba, to není z mýtní těžby, je to škoda, některé lesní
porosty jsou nevytěžené.
Starosta – o tom se budeme bavit se správci lesa.
František Vrátný – Kolik je mýtní těžby?
Starosta – z hlavy vám to nepovím.
František  Vrátný  –  do příštího  zastupitelstva  prosím konkretizovat,  kolik  máme mýtní  těžby.  Dále  mě  zajímá
položka oprava komunikací. Za kolik a co budeme opravovat?
Luděk Pažout – je tam celkově 300.000,- Kč a konkrétní opravy budeme řešit.
Starosta – položky nemusíte řešit, na silnice je v rozpočtu 300 tisíc, kde je na opravy vyčleněno 160 tisíc, bude-li
potřeba, tak se na opravy v rámci paragrafu přidá. Děr je v našich komunikacích hodně. Navíc musíme opravit
mosty u Otů a na návsi. O nich ještě budeme mluvit.
František Vrátný – je tu 300.000,- Kč, řekl bych 60.000,- Kč na opravu komunikací.
Starosta – to stačit nebude.
Milan Franc – to se bude řešit v průběhu roku.
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František Vrátný – je možné říct konkrétně, co se za ty peníze udělá?
Luděk Pažout – takhle narazíme u každého bodu.
František Vrátný – je rozpočet závazný?
Ing. Jiří Kříž – není.
Starosta – myslím si, že v uplynulých obdobích pro Vás rozpočet také závazný příliš nebyl. Je to odhad příjmů a
výdajů. Situace se může měnit.
Luděk Pažout – vždyť nevíme, jaké budou skutečné příjmy. V loňském roce jsme získali milion.
Ing. Jiří Kříž – rozpočet by měl být vyrovnaný, nebo spíše přebytkový díky půjčkám, protože se vrátí půjčky, kde jsou
nějaké úroky. Dále si myslím, že bychom měli zlevnit důchodcům poplatky za komunální odpad. Zvýhodnili jsme
jednu část občanů prodejem pozemků, tak důchodcům můžeme o 50 % zlevnit popelnice. Je to skupina lidí, která si
to  zaslouží.  Nejsou  to  velké  částky,  jedná  se  o  100.000,-  Kč.  Podpora  důchodců  je  celonárodní  trend.  Dále
navyšujeme příspěvky jednotlivým organizacím. Když dáme myslivcům 10.000,- Kč, tak by měli dělat to, co mají.
Farský vyhostili,  ale  tyhle  chlapi  tu divočáky odstříleli.  Dnes jsou prasata  na našich plochách a pak na vašich
zahrádkách.
Mgr. Jana Runkasová – říkal jste tohle na pracovní schůzce?
Ing. Jiří Kříž – vy byste byla připravená, kdybyste dostala papír až na schůzce?
Starosta – na komunální odpad máme vyhlášku, kde je cena daná. Jestli chcete změnu, je potřeba se o tom pobavit
a jít cestou změny vyhlášky. Co se týká navyšování příspěvků spolkům, tak  Sokolu navyšujeme o 15 tisíc, kvůli
zpracovávání projektové dokumentace na kabiny, abychom mohli jednat o převodu hospody pod obec. U hasičů k
navýšení nedochází. Myslivcům přidáváme o 2 tisíce a peníze používají na krmení pro zvěř. O včelařích jsme se
dohodli na posledním zasedání v loňském roce.
Luděk Pažout – jestli říkáte, že myslivci nefungují tak jak mají, tak s nimi o tom musíme promluvit. Co se týká
důchodců, tak jak by k tomu přišli svobodné matky s dítětem. Důchodce můžeme řešit individuálně, máme na to
sociální výbor.
Ing. Jiří Kříž – to jsme loni udělali, navýšili jsme fond spozu.
Starosta – na to existují jiné nástroje. V rámci sociální politiky obce můžeme problémy řešit individuálně.
Luděk Pažout – já nevím, jaký je věkový průměr let
Miloslav Götz – to se můžeme bavit i o nezaměstnaných, rozdejme to všechno a hotovo.
Miroslava Mervová – je možnost, že se jeden důchodce k někomu s popelnicí přidá.
Starosta – to je na samostatnou změnu vyhlášky. Nenutíme platit důchodce týdenní popelnici.
František Vrátný – balíčky jednomu jo a druhému ne, to už je dané.
Miroslava Mervová – měli bychom přispět mladým, aby měli děti.
Milan Franc – s úctou k důchodcům, spousta pracujících lidí má méně peněz než někteří důchodci.
Ing. Jiří Kříž –  my se tu bavíme o 100 tisících, na účtu máme 5 milionů korun. K čemu nám jsou, porovnejme 5
milionů a 100 tisíc.
Luděk Pažout – my tu chceme více lidí, ty peníze potřebujeme na zasíťování pozemků, bavili jsme se o hřišti.
Miroslava Mervová – já bych dala příspěvek škole.
Starosta – to není potřeba.
František Vrátný – paní Mervová má pravdu, podpořit školu.
Starosta – jak je chcete podpořit?
Milan Franc – já myslím, že je to tu dobré.
Miroslav Liška – podpora dětí ve škole, oproti Liberci je u nás obrovská.
Ing. Jiří Kříž – v minulém roce měla dostat více, než dostala, jak to paní ředitelce podáme.
Starosta – pane inženýre existuje směrnice, podle které máte do školy chodit 4 krát ročně na kontrolu hospodaření
a můžete hovořit s paní ředitelkou o potřebách školy.
Ing. Jiří Kříž – já se s paní ředitelkou nemám o čem bavit.
Luděk Pažout – během roku můžeme provádět změny v rozpočtu dle potřeby.
Miloslav Götz – je přebytek z loňského roku?
Starosta – ano, jsme v plusu, máme přebytek.
Ing. Jiří Kříž – pokud je mi známo tak byl rozpočet roku 2010 plusový, poslední dva roky jsou schodkové a prakticky
nezůstává přebytek.

usnesení č. 
1/2014

ZO po projednání schvaluje rozpočet obce Kunratice na rok 2014 jako schodkový v celkové
výši - příjmy: 4.921.300,- Kč a výdaje: 5.205.190,- Kč. Schodek rozpočtu ve výši 280.000,- Kč
bude pokrytý z Fondu rozvoje bydlení a schodek ve výši 3.890,- Kč bude pokrytý z přebytku
let minulých. Rozpis rozpočtu je přílohou zápisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 6 Proti: 2 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.
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Proti byli František Vrátný a Ing. Jiří Kříž. Zdržel se Miroslava Mervová.

usnesení č. 
2/2014

ZO po projednání schvaluje rozpočtový výhled obce Kunratice na období let 2015 – 2016.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu č. 3 –     Dotace spolkům na činnost v roce 2014:  
Starosta seznámil zastupitele s návrhem příspěvků na činnost místních spolků. TJ Sokol Kunratice 45 tisíc, hasiči 15
tisíc, myslivci 10 tisíc a včelaři 5 tisíc.
Mgr. Jana Runkasová – navýšení u Sokolu je proč?
Starosta – navýšení je kvůli projektové dokumentaci na kabiny. Zároveň podporujeme spolky tím, že jim přispějeme
5.000,- Kč na hudbu.
Mgr. Jana Runkasová – oplocení hřiště jde z čeho?
Milan Franc – oplocení jde z našich peněz.
Ing. Jiří Kříž – nelze říct, že dáváte příspěvek na hudbu.
Starosta – špatně jsem to řekl, je to podpora v rámci spolupořádání.
Miroslav Liška – je to z kultury.

usnesení č. 
3/2014

ZO po projednání schvaluje poskytnutí příspěvku na činnost TJ Sokol Kunratice v roce 2014
ve výši 45.000,- Kč.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

usnesení č. 
4/2014

ZO po projednání schvaluje poskytnutí příspěvku na činnost SDH Kunratice v roce 2014 ve
výši 15.000,- Kč.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

Ing. Jiří Kříž – já dávám protinávrh, aby byl příspěvek pouze 2.000,- Kč.
Mgr. Jana Runkasová – proč?
Ing.  Jiří  Kříž –  podívejte se na naše louky a pole. Máme škody za půl milionu. Kolik  je v kunratickém sdružení
místních myslivců. Myslím, že dva. Když jsou myslivci z Liberce, tak do lesa nechodí tak často.
František Vrátný – musí lovit.
Ing. Jiří Kříž – stačí se zeptat, kolik mají uloveno? Až vám zvířata vlezou na zahrádku, tak co? Jsou to 20-ti hlavá
stáda.
Starosta – dáme podnět hospodáři.
občan Jiří Machatý – kolik tady hraje fotbal místních?
Milan Franc – máme celkem 30 lidí a místních je 20.
občan Jiří Machatý – pane Kříž, jestli vám jde o 2.000,- Kč, tak jim to dám ze svého.

PROTINÁVRH
usnesení č. 5a/2014

ZO  po  projednání  schvaluje poskytnutí  příspěvku  na  činnost  Mysliveckému  sdružení
Kunratice v roce 2014 ve výši 2.000,- Kč.

Hlasovalo: 9 Pro: 3 Proti: 6 Zdržel se: 0 Usnesení nebylo přijato.

Proti byli Milan Götz, Luděk Pažout, Miroslav Liška, Miloslav Götz, Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

usnesení č. 
5/2014

ZO po  projednání  schvaluje poskytnutí  příspěvku  na  činnost  Mysliveckému  sdružení
Kunratice v roce 2014 ve výši 10.000,- Kč.

Hlasovalo: 9 Pro: 5 Proti: 2 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Proti byli František Vrátný a Ing. Jiří Kříž. Zdržely se Mgr. Jana Runkasová a Miroslava Mervová.
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usnesení č. 
6/2014

ZO po projednání schvaluje poskytnutí příspěvku na činnost Českého svazu včelařů, o.s. –
Základní organizaci Frýdlant v roce 2014 ve výši 5.000,- Kč.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 –     Žádost autodopravce o výjimku ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t:  
Starosta  seznámil  zastupitele  s žádostí  autodopravce  pana  Jiřího  Kutílka.  Žádost  podal  pan  Jiří  Kutílek,  který
potřebuje  přejíždět  hraniční  přechod  svými  vozidly.  Naší  obce  se  jeho  doprava  nedotýká,  protože  jezdí  od
Dětřichova a na „Marmeládce“ odbočuje na hraniční přechod. Žádost posoudil i stavební výbor a nemá námitek
k vydání souhlasu.
Starosta – jedná se o podobnou záležitost jako v minulém roce, kdy jsme souhlasili se třemi výjimkami.

usnesení č. 
7/2014

ZO  po  projednání  souhlasí  s  udělením  roční  výjimky  z  místní  úpravy  provozu  žadateli
společnosti KS Kutílek s.r.o., se sídlem Dětřichov 282, 464 01 Frýdlant.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 –     Delegování zástupce obce na valnou hromadu FVS, a.s.:  
Starosta  seznámil  s informacemi k valné hromadě FVS,  a.s.  a  navrhuje  pana Miroslava  Lišku jako zástupce na
valnou hromadu, která se koná 27.  února 2014.   Na programu této valné hromady bude navýšení kapitálu a
schválení zástavy akcií kvůli bankovní záruce za půjčku od SFŽP. Další dvě usnesení se týkají valné hromady, která
bude svolána přibližně v červnu a kde se bude jednat o změně hlasovacích práv ve stanovách společnosti.
Miroslav Liška – akcie jsou v zástavě.
Starosta – přešly by do další zástavy na 10 let.
Mgr. Jana Runkasová – nehrozí nic, že bychom něco museli platit.
Starosta – ne, jen kdyby firma zkrachovala.
Ing. Jiří Kříž – z 80 % se máte dostat na 66 %. Proč se to asi dělá?
Starosta – 2/3 jsou daný ze zákona.
Mgr. Jana Runkasová – máme jich míň, když jsme menší?
Ing. Jiří Kříž – ne, máme stejně, ale většina bere.
Starosta – když se neschválí zástava akcií, je možné že by se přišlo o dotaci.
Luděk Pažout – když by ta firma nefungovala, tak by přišla jiná firma a byla by jiná cena vody. Když nedopadne
dotace, začnou se hledat řešení.
Ing. Jiří Kříž – udělal se projekt, kde se našla chyba v DPH. Kvůli dusičnanům ve vodě vozili kojencům balenou vodu,
pak udělají jednu buňku na upravování vody a voda je dobrá.
Miroslav Liška – firma má schválený podnikatelský záměr, který se schvaloval v roce 2009.
občan Jiří Machatý – jestli je zastaví, tak akcie jsou pryč.
Ing. Jiří Kříž – v době, kdy se projekt dělal, byla dotace 90 %.
Starosta – dotace byla 90 %, ale na uznatelné náklady.
Ing. Jiří Kříž – kolik je to procent z celého projektu?
Starosta – přesné číslo nevím.
Miroslav Liška – oni mají slíbenou dotaci od ministerstva.
Ing. Jiří Kříž – pořád je tam 50 %
František Vrátný – celá akce byla projektována na 4-5 milionu.
Starosta – peníze jsou vysoutěžené
Ing. Jiří Kříž – FVS nemá majetek, aby ručila?
Starosta – společnost má majetek. Celkem asi za 54 milionů, ale SFŽP uznal jen 18 milionů.
Luděk Pažout – varianta B?
Starosta – když se neschválí bankovní záruka, padá dotace a plán B spočívá v  tom, že se musí vzít úvěr asi 13
milionů na akce, které jsou už realizované a byly by hrazené z této dotace.
Luděk Pažout – to jsme tam, kde jsme. FVS se nikam nehne.
Starosta – ta jedna buňka za 7 milionu je jedna linka reverzní osmózy, která jede v provizorním režimu. Úpravna
vody bude mít dvě linky. Bohužel je životnost vodohospodářské infrastruktury 20 let a v minulosti se neinvestovalo.
Miroslava Mervová – co tomu říkají další obce?
Starosta – na dozorčí radě jsme se domluvili, že se změní hlasování na valných hromadách ne podle počtu akcií, ale
budeme mít všichni zase stejná hlasovací práva, jako v minulosti.
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Miroslava Mervová – s jakými obcemi jsme se domluvili?
Starosta – Habartice, Bulovka, Dolní Řasnice a Pertoltice. Panovala obava malých obcí, stejná rozhodovací práva
František Vrátný – nebude se hlasovat poměry akcií?
Miroslav Liška – bude se hlasovat pouze z 18 hlasů.
Miloslav Götz – bojíme se o akcie, protože jsme přišly o akcie ČSAD.
Starosta – je to rozhodování o naší vodě na našem území.

usnesení č. 8/2014 Zastupitelstvo Obce Kunratice po projednání POVĚŘUJE člena zastupitelstva obce pana
Miroslava  Lišku  zastupováním  obce  na  jednání  řádné  valné  hromady  společnosti
Frýdlantská vodárenská společnost, a.s., IČ 25496565, se sídlem Frýdlant, Zahradní 768,
PSČ 464 01, která se bude konat dne 27. února 2014 od 9:00 hodin v zasedací místnosti
frýdlantské  radnice  a  UKLÁDÁ starostovi  obce  panu  Milanu  Götzovi  zajistit  vystavení
příslušného pověření a písemně informovat Frýdlantskou vodárenskou společnost, a.s. o
tomto rozhodnutí zastupitelstva.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

usnesení č. 9/2014 Zastupitelstvo  Obce  Kunratice  souhlasí  se  zástavou  akcií  Frýdlantské  vodárenské
společnosti, a.s. v držení Obce Kunratice a emitovaných ke dni rozhodnutí zastupitelstva
pro potřeby bankovní záruky dle vítězné nabídky v rámci výběrového řízení „Bankovní
záruka a úvěr pro Frýdlantskou vodárenskou společnost, a.s.“

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 2 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Proti byli František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

usnesení č. 10/2014 Zastupitelstvo  Obce  Kunratice  souhlasí  se  změnou  stanov  společnosti  Frýdlantská
vodárenská společnost, a.s.
1) v §9 článek 4), kdy bude omezení hlasovacích práv akcionářů na valné hromadě 1/18

bez ohledu na výši obchodního podílu;
2) v  §16 článek  5),  kdy dojde ke  snížení  hranice  souhlasu  alespoň 4/5 hlasů  všech

akcionářů na 2/3 hlasů všech akcionářů.
a ukládá svému zástupci na valné hromadě Frýdlantské vodárenské společnosti, a.s. tuto
změnu stanov podpořit.

Hlasovalo: 9 Pro: 6 Proti: 2 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Proti byli František Vrátný a Ing. Jiří Kříž. Zdržela se Miroslava Mervová.

K     bodu programu č. 6 –     Rozpočtová opatření 2014 a kontrola rozpočtových opatření 2013:  
Starosta seznámil zastupitele s rozpočtovými opatřeními provedenými do konce roku 2013 a informoval o prvním
letošním rozpočtovém opatření. První letošní rozpočtové opatření se týká mzdových prostředků VPP za leden 2014
a je to 24 a 12 tisíc.  Loňská rozpočtová opatření se týkala také mzdových prostředků VPP a úpravy vnitřního
rozpočtu, kdy jsme přesunuly 80 tisíc z územního plánování a dali jsme 65 tisíc na požární ochranu, 7 tisíc na
knihovnu a 8 tisíc na kulturu.

usnesení č. 11/2014 ZO po projednání schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy č. 1/2014 a bere na vědomí
rozpočtová opatření dle přílohy č. 7/2012 provedená od 20. 12. 2013 do 31. 12. 2013.
Rozpočtová opatření jsou přílohami zápisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu č. 7 –     Povodňový plán obce:  
Starosta  seznámil  zastupitele  s povodňovým  plánem  obce.  Podle  vodního  zákona  č.  254/2001  Sb.,  musí  mít
povodňový plán každá obec, na jejímž území hrozí povodeň. Prakticky se jedná o všechny obce v ČR. Povodňová
komise bude šestičlenná a skládá se ze starosty, místostarosty, zapisovatelky a dalších třech členů. Bude pracovat
ve složení Milan Götz, Luděk Pažout, Miroslava Luftová – zapisovatelka, Milan Franc – energetik, Josef Novák –
pozemní stavby a Martin Götz – velitel jednotky požární ochrany.

usnesení č. 12/2014 ZO po projednání schvaluje povodňový plán obce Kunratice.
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Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržel se František Vrátný.

K     bodu programu č. 8 –     PÖYRY – Smědá, Višňová, revitalizace koryta – žádost o stanovisko vlastníka pozemku:  
Starosta seznámil zastupitele s informacemi k bodu číslo 8. Povodí Labe si nechává zpracovat studii proveditelnosti
k projektu „Revitalizace koryta řeky Smědé“. Jde o vytvoření tůně pod rekonstruovaným drážním propustkem, kde
by se zachytávala voda z miliorací. Dále by došlo v jednom místě ke snížení břehu Smědé, který byl v minulosti
uměle navýšen. K projektové dokumentaci se sešel stavební výbor a nemá k záměru výhrady. Případnou realizací
by byly dotčeny tři naše pozemky. Jedná se o cesty na pozemcích p.p.č. 1515/4, 1515/5 a 1515/6 vše v  našem
katastru. Tyto pozemky zůstanou i nadále použitelné jako komunikace.
občan Jiří Machatý – to se jedná o pole jak tam má Agrofanda kukuřici?
 Starosta – je to v jeho blízkosti.

usnesení č. 13/2014 ZO po projednání nemá námitek proti záměru stavby „Smědá, Višňová, revitalizace toku,
ID 17 (LA110290) dle předložené PD, jejímž investorem je Povodí Labe a souhlasí s jejím
provedením a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o souhlasu.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 1 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Proti byl František Vrátný. Zdržel se Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu různé – Inventarizace majetku obce:  
Starosta předal slovo předsedovi hlavní inventarizační komise panu Luďku Pažoutovi, který zastupitele seznámil
s inventarizací, se zápisem a s návrhy na vyřazení majetku.
Ing. Jiří Kříž – za kolik vyřazujeme majetek?
Luděk Pažout – nemáme to sečtené celkově. Zde jsou návrhy k nahlédnutí.
Ing. Jiří Kříž – doporučuji, aby se malé věci neevidovali.
Starosta – upozorňuji i nadále na problém s vodojemem.
František Vrátný – u vodojemu se objasnil stav. Našel ho starosta Dětřichova.
Starosta – pozemek je FVS a získala i objekty, nejsme schopni identifikovat který to je. Našel jsem zápis z předávání
majetku obci při oddělení od Frýdlantu, kde se píše, že se sejdete ke schůzce, kde projednáte, proč nebyl dostaven
vodojem. Myslím si, že je problém říkat, že je to náš vodojem.
František Vrátný – FVS je majitelem pozemku, ale vodojem je náš.
Ing. Jiří Kříž – tyto papíry nejsou podepsány žádnou osobou z inventarizační komise.
Luděk Pažout – nevím, jestli to není jen kopie, beru na vědomí.
František Vrátný – pozemek byl státu, nejmladší vodojem je kvůli bytovkám.
Starosta – proč to má FVS v majetku? Mělo to hodnotu 906 tisíc, teď to má hodnotu půl milionu.
František Vrátný – musela na něm být kolaudace.
Ing. Jiří Kříž – víte, proč jsem se zdržel hlasování? Inventarizační komise jsou pořád stejné.

usnesení č. 14/2014 ZO  po  projednání  bere  na  vědomí  informace  o  inventarizaci  majetku  v roce  2013,
schvaluje inventarizační zápis a návrhy na vyřazení majetku.

Hlasovalo: 9 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se František Vrátný a Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu různé –     Směrnice o provozování soukromého vozidla pro plnění pracovních úkolů pro rok  
2014:
Starosta seznámil zastupitele se směrnicí o provozování soukromého vozidla pro plnění pracovních úkolů pro rok
2014. Cena za kilometr je pro letošek stejná jako v roce 2013 a je ve výši 6,- Kč za km.
Luděk Pažout – chceme koupit služební vozidlo?
Ing. Jiří Kříž – kolik nás stojí cestovné?
Starosta – asi 40 tisíc.
Luděk Pažout – souhlasí pan starosta s používáním svého vlastního vozidla?
Starosta – ano
Miloslav Götz – jsme snad jediná obec, která nemá vlastní vozidlo. Teď mu to nevadí, ale až se mu to rozpadne,
pak mu to vadit bude.
Ing.  Jiří  Kříž  – máme NIVU,  která  je  obecní,  K čemu bude sloužit?  V rámci  cvičných jízd  s ní  může jezdit.  K té
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směrnici:  nemělo by být 6 Kč, podle kubatury, směrnice je dělaná pro soukromé vozidlo. Mělo by to být podle
vzorečku, podle kterého se to rozpočítá.
Starosta – směrnice je pro moje vozidlo a částka vychází z vyhlášky a naší směrnice o oběhu účetních dokladů.
Ing. Jiří Kříž – vozidlo by mělo být havarijně pojištěno.
Starosta – ale já mám vozidlo havarijně pojištěno už od jeho pořízení v roce 2009.
Ing. Jiří Kříž – jde o to, když se stane malér, tak OÚ nese odpovědnost za všechno, ve směrnici to není
František Vrátný – směrnici, že místostarosta pojede osobním autem, máme?
Starosta – nemáme a nepotřebujeme jí. Služební cesta a náhrady za ní vychází ze zákoníku práce.

usnesení č. 15/2014 ZO  po  projednání  schvaluje  směrnici  č.  1/2014  o  provozování  soukromého  vozidla  k
plnění pracovních úkolů pro rok 2014.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Dodatek k rámcové smlouvě o nákupu a zpracování knih pro rok 2014:  
Starosta  seznámil  zastupitele  s dodatkem  smlouvy  č.  6  k rámcové  smlouvě  o  zpracování  knih.  Jedná  se  o
každoroční záležitost, kdy uzavíráme dodatek s KVKLI na zpracování knih. Letos bychom chtěli pořídit knihy za 5
tisíc.

usnesení č. 16/2014 ZO po projednání schvaluje dodatek č. 6 pro kalendářní rok 2014 k Rámcové smlouvě o
nákupu a zpracování knih uzavřené s Krajskou vědeckou knihovnou Liberec a pověřuje
starostu k jeho podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Oprava mostů M5 a M7:  
Starosta seznámil zastupitele s informacemi k nutným opravám mostů M5 u Otů a M7 na návsi. Při stavebních
pracích jsme si nechali provézt prohlídku mostů a zpracovat nabídku na opravu mostů, které jsme neopravili po
povodni. Ukázalo se, že jsou v havarijním stavu. K této záležitosti se sešel i stavební výbor, který uznal potřebu
oprav.
Miloslav Götz – rozpočet oprav je kolik?
Starosta – u Otů je to asi 40 tisíc a náves 110 tisíc.
Luděk Pažout – u Otů je to potřeba udělat, protože se tam propadá krajnice.
Ing. Jiří Kříž – nemusí být výběrové řízení?
Starosta – nemusí, je to zakázka do půl milionu korun. Museli bychom nechat zpracovat projektovou dokumentaci,
což by stálo další  peníze a čas. Řešíme havarijní stav a máme tu firmu, která tu dělá, má zkušenosti a má tu
techniku.
Ing. Jiří Kříž – je most zamalovaný?
Starosta – jsou zakresleny oba v passportu komunikací.

usnesení č. 17 /2014 ZO po projednání schvaluje opravu havarijního stavu u mostů M5 a M7.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Starosta – příští týden se musíme sejít k jednomu bodu, který se bude týkat Rally Lužické hory.

 Božena Smržová – chci se zeptat ohledně psů, kteří volně chodí po vesnici a lidi se jich bojí.

Starosta – uvažujeme o vyhlášce, která by řešila volný pohyb všech zvířat.

 Božena Smržová – nedopalky před jejím domem, které jsou pravděpodobně od hasičů?

Starosta – důrazně hasičům domluvím, aby se to neopakovalo.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:45 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 7/2013 a 1/2014
Rozpis rozpočtu obce Kunratice na rok 2014
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Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Miroslava Mervová ………………………………………………

V Kunraticích dne 21. února 2014
Miroslav Liška ………………………………………………

Luděk Pažout
místostarosta

Milan Götz
starosta
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